
IZVJEŠĆE O RADU SPORTSKE KOMISIJE 

BS PGŽ ZA 2017. GODINU 
 

Sportska komisija BS PGŽ sastala se u više navrata te na svojim sastancima 

rješavala tekuću problematiku boćarskog sporta u županiji. Kako je naša županija 

bila domaćin mnogim događanjima tako smo se i mi u sportskoj komisiji organizirali 

te pripomogli u organizaciji svih prvenstava i turnira u našoj Županiji. Pa smo tako 

organizirali slijedeća natjecanja: 

- PH za kadete  (Podvežica 05. – 9.07.2017.) 

- PH za žene – pojedinačno i brzinsko izbijanje (Podvežica 25. I 26.11.2017.) 

- PH za žene – krugovi i precizno izbijanje (Hrastenica 28. I 29.10.2017.) 

- PH za seniore –  pojedinačno kl. (Podvežica, 17. I 18.12.2017.) 

Isto  tako održala su se sva prvenstva Županije u svim kategorijama (seniori, 

juniori,kadeti i Žene) u svim disciplinama, kao i finale KUP-a BS PGŽ za 2017. 

Godinu te Juniorsku ligu. Odigrane su sve utakmice predviđene kalendarom 

natjecanja u svim Županijskim ligama. Pripomogli smo i u organizaciji tradicijonalnih 

turnira parova „Klana open 2017“, turnira „Sveti Vid 2017“. 2017. Godine bili smo 

suorganizatori jakog „Božićnog 2107“ turnira na kojem su nastupale rep. Francuske, 

Slovenije, Monaca i Srbije uz naše tri reprezentacije . Sva natjecanja protekla su u 

sportski korektnom okruženju i natjecanju kako i priliči. 

Problemi su se pojavili u sezoni 2016/17.kada ekipa BK „Škrljeva“ nije otputovala 

na prvenstvenu utakmicu protiv BK „Lošinja“ nego su se ekipe dogovorile i uz 

sudačko ispunjavanje zapisnika dogovorile rezultat. Svi sudionici ove „lakrdije“ su 

primjereno kažnjeni, te bih još jednom naglasio da se takve stvari u budućnosti 

trebaju još oštrije kažnjavati. U ovom nemilom događaju in direktno je sudijelovao i 

BK „Brzac“ sa svojim rukovodećim kadrom, koji se je javnosti obratio vrlo 

nepristojnim dopisom te tako samim tim bacio mrlju na sve dobro što se radi u BS 

PGŽ. Sportska komisija još jednom apelira da se takve stvari nesmiju događati i 

bacati lošu sliku o ovom predivnom sportu. 

 

 

Sportska komisija prati situaciju u boćanju na području PGŽ, te je donesla odluku 

da se u sezoni 2017/18. 3. Županijska liga smanjuje na osam klubova, te da svi 

klubovi moraju imati četvoro stazno boćalište. 

 

 

Rezultati naših boćarica i boćara u 2017. Godini: međunarodni: 

Svjetsko prvenstvo za mlade (U18) i (U23) – nije održano – Alžir nije garantirao 

sigurnost  

Svjetsko prvenstvo za seniore održano je u Casablanci (Maroko)gdje je 

hrvatska reprezentacija osvojila ukupno 5 medalja, ali ne igrači iz naših 

klubova. 



Europsko prvenstvo za žene – osvojene su tri medalje Zlato u paru N. Jelovica 

– T. Grubiša iz BK Labina, a naša Carrolina Bajrić – brončana medalja u 

disciplini Bl. I izb. krug, kao i Iva Matijević iz BK Špansko – Zagreb 

Međunarodni turniri u kalendaru F.I.B. (Monaco,  Milje, Klana, Pazin, Postojna, 

Eybens donijeli su puno dobrih rezultata naših kadeta i juniora. 

 

Čestitke idu dvjema našim seniorskim sastavima: 

BK MARINIĆI – osvajači su Kupa Hrvatske 

BK MARIO GENNARI odvojio je FEB C2 KUP 

 

Ovo je samo jedan mali dio uspjeha naših boćarica i boćara na svim mogućim 

natjecanjima i turnirima na kojima su sudjelovali pa se tako i sada ispričavam 

svima koje nisam spomenuo ili izostavio. 

 

Želio bih se zahvaliti svim mojim kolegama iz komisije i svima 

klubovima,sucima, trenerima, voditeljima, BS PGŽ na suradnji i po mom mišljenju 

dobro odrađenom poslu u 2017.g. 

 

 

Sportski pozdrav! 

 

 

Predsjednik Sportske komisije BS PGŽ 

Dino Blečić 


